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Írásbeli választ igénylő kérdés
Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Orbán Viktor miniszterelnök úrnak
„Miért titkolják a Greco-jelentést?” címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A 2017-es Greco-jelentés nyilvánosságra hozatalát nem engedélyezte Magyarország .
A korábbi 2015-ös jelentés még elérhet ő volt, de a tavalyi jelentés megismerésére jelenleg

nincs lehetőség. Az köztudott, hogy hazánk nem hajtotta végre azokat az ajánlásokat ,

melyekre a Greco tett javaslatot, ami kifejezetten a visszaélések és megvesztegetése k

megelőzésére szolgál . Ami már a 2015-ös jelentésben is kiemelt hangsúlyt kapott, hogy a z

elemzők szerint sokkal egyértelműbb lenne a politikai befolyástól való függetlensége a

legfőbb ügyésznek, ha nem lehetne újraválasztani . Kiugróan magas a hivatali korrupció miatti

feljelentések elutasítása .

Kérdéseim ezzel kapcsolatban a következ őek :

1. Miért nem lehet a nyilvános a 2017-es jelentés? Miért titkolják ?

2. Miért nem kerültek végrehajtásra a Greco által javasolt intézkedések, ami a

visszaélések és megvesztegetések megel őzésére szolgál?

Budapest, 2018 . május 23 .

Tisztelettel,

Csárdi Antal
országgyűlési képviselő
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